

明爐燒鵝及海斑超值晚餐

Roast Goose and Garoupa Set Dinner Menu

\$1,380 四位用 for four persons

明爐燒鵝 (半隻 四位用)

Roast Goose (Half goose for 4 persons)

杏汁燉白肺湯 或 姬松茸燉泰和雞湯

Double-boiled Pig's Lung Soup with Almond Cream and Pork, or
Double-boiled Silky Chicken Soup with Dried Morel Mushroom

荔茸鳳尾蝦

Deep-fried Shrimps with Mashed Taro

古法雲腿蒸金花尾 或 拍薑海鹽蒸金花尾

Steamed Gold Flower Garoupa with Chinese Ham, or
Steamed Gold Flower Garoupa with Ginger and Sea Salt

鮮腐竹野菌浸時蔬

Simmered Seasonal Vegetables with Assorted Mushroom and Bean Curd Sheets

瑤柱蛋白炒飯

Fired Rice with Conpoy and Egg White

蛋白杏仁茶

Sweetened Almond Cream with Egg White

以上價錢另設加一服務費及茶芥；以上套餐供應至 2020 年 12 月 31 日，不適用於 12 月 20 及 21 日；敬請於用餐日前至少一天預訂，數量有限，售完即止；每枱每次最多可點選兩個四人套餐或一個八人套餐；套餐不可與其他優惠、折扣、餐饗券、套餐、特價菜式及其他免費菜式同時使用；不適用於個別議定餐單、廳房、貴賓房、婚宴、酒席及私人派對。

The above prices are subject to 10% service charge, tea and condiment charges; The above menu is available until 31 December 2020, not available on 20 and 21 December; Please make your reservation at least 1 day prior to the dinner date. The menu is of limited quota on a first come first served basis; Maximum two dinner set for four, or one dinner set for eight can be ordered per table per transaction; The menu cannot be used in conjunction with other offers, discounts, dining vouchers, set menus, discounted dishes and other free dishes; The menu is not applicable to bespoke menus, events, VIP rooms, banquets and private parties.